

Homework for Level One

Date due : 19/05/2024

الواجب البيتي للمستوى الأول
تاريخ التسليم: 2024/05/19

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة موضوع "التعريف بالله" على الصفحات 90-91 من كتاب التربية الإسلامية -1 للتسميع داخل الفصل.
- مراجعة موضوع "التعريف بكتب الله" على الصفحة 94 من كتاب التربية الإسلامية -1 للتسميع داخل الفصل.
- مراجعة موضوع "التعريف بالملائكة" على الصفحات 92-93 من كتاب الإسلامية -1 للتسميع داخل الفصل.
- حل التمرين أدناه والملصق أيضاً في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الأستيعاب.
- Revise the topic of "Knowing Allah (SWT)" on P.90-91 in the Islamic Education Book-Step 1 to answer the questions below.
- Revise the topic of "The Holy books" on P.94 in the Islamic Education Book- Step 1 to recite in the classroom.
- Revise the topic of "Knowing the Angels" on P.92-93 in the Islamic Education Book- Step 1 to answer the questions below.
- Do the exercise below which is also attached in your homework book to verify understanding.

Exercise 1: Answer the following questions:

1- من هو خالقنا؟ أذكروا بعضاً من من نعمه علينا؟

1- Who is our Creator? Lis some of His favours to us?

He is and following are some of His favours to us:

a-

b-

c-

d-

e-

2- من هم الملائكة؟ ولماذا لا نستطيع أن نرى الملائكة؟

2- Who are the Angels ? and why can't we see them?

.....
.....
.....

3- لماذا أنزل الله سبحانه وتعالى الكتب السماوية على الرسل؟

3- Why did Allah (SWT) give gave the Holy books to the Prophets?

.....
.....
.....

4- أكتبوا أسماء الكتب السماوية الخمسة وعلى أي نبي أرسل كل منها؟

4- Name the 5 Holy books and to which Prophet each one was revealed?

a) was revealed to Prophet

b) was revealed to Prophet

c) was revealed to Prophet

d) was revealed to Prophet

e) was revealed to Prophet